
 
 

 

GRUNDEJERFORENINGEN SANDPARKEN 

Referat 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
Tirsdag, den 11. marts 2025 - kl: 19:00 – VIF-Klubhus 

 

 

 

1. Valg af dirigent 
➢ Bestyrelsen forslog Kristian (SP12) 
➢ Kristian blev valgt. 
➢ Dirigenten konstaterede at den ordinære generalforsamling var lovligt indkaldt (7/1-2024) 

jf. foreningens vedtægter §8, samt at følgende medlemmer var til stede: SP1, SP2, SP3, SP4, 
SP5, SP9, SP10, SP12, , SP14, SP16 & SV39 
Ikke tilstede: SP7, SP8, SP11, SP13, SP15, & SP18 
(11 husstande ud af i alt 17 var således til stede) 
  

2. Bestyrelsens beretning 
➢ v/Hans (SP14) (formanden var blevet forhindret i deltagelse), gennemgik årets hændelser i 

foreningen: 

 Formandens beretning er vedhæftet referat som bilag 1.  
 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af bestyrelsen og revisorer 
➢ Kasseren, Kristian (SP12) gennemgik regnskabet for 2024. 
➢ Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt af generalforsamling. 

 
4. Rettidigt indkomne forslag 

➢ Forslag om fornyelse af vejbelysning. 
➢ Bestyrelsen motiverede forslaget. Forslaget blev herefter bragt til afstemning, og blev en-

stemmigt vedtaget af generalforsamlingen. (SP15) & (SP8) havde afgivet fuldmagt til hen-
holdsvis (SP12) & (SP10) til at stemme for forslaget. 

➢ Der var ikke indkommet andre forslag til behandling på generalforsamlingen. 
 

5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 
➢ Kristian gennemgik budgettet for 2025 og det foreslåede kontingent på kr. 4.000 pr. medlem 

for 2025,  
➢ Budgettet blev enstemmigt godkendt af generalforsamlingen incl. kontingentet på kr. 4.000 

pr. medlem. 
 

6. Valg af min. 3 og max. 5 bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 
➢ Genopstiller til bestyrelsen 

▪ Kristian (SP12) 
▪ Hans (SP14) 
▪ Robin (SP15) 
▪ Genopstiller som Suppleant 



 
 

▪ Klaus Bach (SP10) 
➢ Alle opstillede blev valgt af generalforsamling som ovenfor anført. 
➢ Bestyrelsen konstituerer sig selv jf. vedtægterne på førstkommende bestyrelsesmøde. 

 
7. Valg af revisorer 

➢ Bestyrelsen foreslog Klaus (SP10) for revisor. 
➢ Klaus blev enstemmigt valgt af generalforsamlingen 

 
8. Orientering fra Lokalrådet v/Mikael (SP5) suppleret af  Kim (SP4) 

➢ Mikael orienterede om arbejdet i lokalrådet, herunder at Lokalrådet er genopstået i en ver-
sion, med nye folk ved roret. Hjemmeside: http://vindingelokalraad.dk/ 

➢ Stor tak til Mikael (SP5) og nu Kim (SP4) for en stor og proaktiv indsats i Lokalrådet. 
 

9. Eventuelt. 
➢ Forskellige emner blev diskuteret som sædvanligt over kaffe og øl. 

▪ General snak bl.a. om Køer, Geder, Fjernvarme, Kloak, FORS, m.v. 

 

 

Vindinge, tirsdag den 11. marts 2025 

 

     

 ____________________________ ___________________________ 

 Robin Gosvig-Kristiansen, SP15 Kristian Schjørring, SP12  

 Formand Dirigent 

 

 

  

 

 ____________________________  

 Hans Rindom, SP14   

 Næstformand 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://vindingelokalraad.dk/


 
 

Bilag 1. 

 

Formandens beretning GF2025 

 

Arbejdsdag 

Arbejdsdagen var endnu engang en succes. Kanterne omkring legepladsen blev ordnet og ukrudtet 

blev luet. Der blev ryddet op og fejet i skuret og fællesarealet blev rigtig pænt. 

Som altid var der rigtig god stemning, og det var skønt at folk tog sig tid til at være sociale med 

hinanden. Tak til Kristian og Hans for at medbringe pølser og drikkevarer. 

Næste arbejdsdag er planlagt til d. 24. maj 2025, kl. 9, med mange af de samme arbejdsopgaver 

som sidst + reetablering af ødelagt blomsterkumme. 

 

Parkeringsforhold 

I slutningen af året, havde vi også en mindre ulykke i form af en renovationsbil som påkørte en af 

vores lygtepæle. Den blev desværre ødelagt og det samme gjorde blomsterkummen bag lygtepæ-

len. Jeg havde kontakt til Verdis (selskabet bag), som påtog sig det fulde ansvar. De sørgede for at 

tingene blev løst, og det gav heldigvis ingen udfordringer for os. Jeg vil dog benytte lejligheden til 

at gøre opmærksom på, at der på hjørnet mellem SP15, SP16 og SP18 tidligere har været klager fra 

kommunen og at vi derfor tidligere er blevet pålagt at holde pladsen fri for parkerede biler på tøm-

ningsdage. Intentionen med parkeringspladserne på fællesarealet var parkeringspladser til vores 

gæster. Samtidig er der parkering forbudt uden for båsene, hvilket ikke altid overholdes af hånd-

værkere eller gæster. Man må derfor godt være særligt opmærksom på at pladserne holdes fri til 

de rigtige formål, samt at sørge for at udefrakommende parkerer i båsene.    

 

Ny belysning 

I løbet af den seneste tid har vi været ude flere gange og skifte pærerne i vores lygtepæle, vi håber 

snart at dette kan høre fortiden til, og vi vil derfor senere præsentere et forslag for ny belysning på 

vejen. Stor tak til Kim (SP4) som har hjulpet til med den daglige vedligeholdelse. 

 

Ny købmand 

Så åbnede den nye købmand langt om længe. Dette har været udskudt af flere omgange, men nu 

er det endelig lykkedes. Om end den er flyttet noget længere væk fra os, synes jeg nu stadig at det 

er en væsentlig opgradering ift. den gamle butik. Det bliver spændende med den nye forretning i 

vores by.  

 

 



 
 

Nye naboer 

Så er SP13 blevet solgt, og vi har fået nye naboer. Stort velkommen til Julia og René. Vi glæder os 

til at lære jer bedre at kende, og håber at I finder jer godt til rette i vores lille by. 

 

Fjernvarme 

Projektet skrider frem i Vindinge. Så meget, at dem som har tilmeldt sig fjernvarmen allerede har 

haft besøg af Fors med henblik på planlægning af gravearbejdet. Vi skal nok være forberedte på, at 

mens gravearbejdet står på i selve Sandparken, vil det ikke være muligt at kører bilerne ind i Sand-

parken. Vi får se hvordan det reelt kommer til at forholde sig i 2026/27. 

 

Lokalrådet 

Nyt fra Lokalrådet er et selvstændigt punkt på dagsordenen, som Mikael (SP5) vil præsentere se-

nere. 

 

Økonomi 

Næste punkt på dagsorden, er Kristian (SP12), som vil fremlægge regnskab og budget.  

 

 

 

------------ ooooo ----------- 

 

 

 

 


